



01.13.2009

**CITY OF BOSTON
BOARD OF ELECTION COMMISSIONERS
BOSTON CITY HALL - ROOM 241
2009 ELECTION CALENDAR**

PRELIMINARY MUNICIPAL ELECTION AND MUNICIPAL ELECTION

- April 15** 9:00 a.m. -- First hour and day for making application for nomination papers at the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.
- April 28** 9:00 a.m. -- First hour and day for distribution of nomination papers from the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.

SIGNATURE REQUIREMENTS

- 3000 Certified** Signatures of Registered Voters required for **Mayor**
1500 Certified Signatures of Registered Voters required for **At Large City Councillor**
200 Certified Signatures of Registered Voters required for **District City Councillor**, except for:

- District 1 ... 192**
District 4 ... 177
District 7 ... 191
District 8 ... 128
District 9 ... 139

Residency Requirement for District City Councillor: St. 1982, Chapter 605, Section 6 mandates a candidate must reside in the district for one (1) year preceding the election. For Election Day November 3, 2009, candidates must have resided in their district prior to November 4, 2008.

The Boston Election Department will certify only up to an additional 20% more than the requirement.

- May 12** 5:00 p.m. -- Last hour and day for making application for nomination papers at the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.
- May 19** 5:00 p.m. -- Last hour and day for filing nomination papers at the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.
- June 23** 5:00 p.m. -- Last hour and day for registrars to complete certification of signatures.
- June 30** 5:00 p.m. -- Last hour and day for filing withdrawals or objections to nomination of candidates for City Offices at the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.
- June 30** 5:00 p.m. -- Last hour and day for filing withdrawals of nomination of candidates for City Offices where substitutions can be made at the Boston Election Department in Boston City Hall Rm 241.
- July 1** 5:00 p.m. -- Last hour and day for filing substitutions caused by withdrawals or ineligibility at the Boston Election Department in Boston City Hall Room 241.
-
- September 2** 8:00 p.m. -- Last hour and day for registration of voters for Preliminary Municipal Election.
- September 22** 7:00 a.m. to 8:00 p.m. -- **PRELIMINARY MUNICIPAL ELECTION.**
- October 14** 8:00 p.m. -- Last hour and day for registration of voters for Municipal Election.
- November 3** 7:00 a.m. to 8:00 p.m. -- **MUNICIPAL ELECTION.**

背面有中文翻譯



**波士頓市
選舉委員會
波士頓市政廳 — 241 室
2009 年選舉行事曆**

市級初選與市級選舉

- 4 月 15 日** 上午 9:00: 申請索取提名請願書的第一天與第一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
- 4 月 28 日** 上午 9:00: 領取提名請願書的第一天與第一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。

簽名連署規定

參加**市長**選舉的候選人, 必須有 **3000 個鑑定合格**的登記投票人簽名連署。

參加**不分區市議員**選舉的候選人, 必須有 **1500 個鑑定合格**的登記投票人簽名連署。

除下列例外之外, 參加**行政區市議員**選舉的候選人, 必須有 **200 個鑑定合格**的登記投票人簽名連署:

- 第 1 行政區 ... 192**
第 4 行政區 ... 177
第 7 行政區 ... 191
第 8 行政區 ... 128
第 9 行政區 ... 139

行政區市議員的居住戶籍規定: 按照 1982 年法案第 605 章、第 6 節的規定, 候選人必須在選舉之前, 已在候選的行政區居住滿壹(1) 年。就 2009 年 11 月 3 日的選舉日而言, 候選人必須在 2008 年 11 月 4 日前就已經居住在其候選的行政區內。

在所規定需要的簽名數目之外, 波士頓選舉事務處最多只會鑑定 20% 的額外簽名。

- 5 月 12 日** 下午 5:00: 申請索取提名請願書的最後一天與最後一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
- 5 月 19 日** 下午 5:00: 提交提名請願書的最後一天與最後一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
- 6 月 23 日** 下午 5:00: 選務登記處完成簽名鑑定的最後一天與最後一個小時。
- 6 月 30 日** 下午 5:00: 對市府職位候選人之提名資格, 提出退出或反對的最後一天與最後一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
- 6 月 30 日** 下午 5:00: 對市府職位候選人之提名資格, 提出退出申請並登記替代人選的最後一天與最後一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
- 7 月 1 日** 下午 5:00: 對候選人因為退出或資格不合而提出替代人選的最後一天與最後一個小時。地點: 位於波士頓市政廳 241 室的「波士頓選舉事務處」。
-
- 9 月 2 日** 晚上 8:00: 選民登記參加「市級初選」投票的最後一天與最後一個小時。
- 9 月 22 日** 早上 7:00 到晚上 8:00: **市級初選**。
- 10 月 14 日** 晚上 8:00: 選民登記參加「市級選舉」投票的最後一天與最後一個小時。
- 11 月 3 日** 早上 7:00 到晚上 8:00: **市級選舉**。